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 Z AP I S N I K  

SA VIII. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA NOVALJE  

ODRŽANE DANA  31.OŽUJKA 2014. GODINE  

U VELIKOJ VIJEĆNICI GRADA NOVALJE  

S POČETKOM U 13,00 SATI  

Sjednici nazočni 

1. Boris Šuljić – predsjednik Gradskog vijeća  
2. Ivica Supić 
3. Jurica Palčić 
4. Ivan Šuljić 
5. Željko Tamarut 
6. Dražen Peranić  
7. Zvonko Vrtodušić 
8. Aleksij Škunca 
9. Mariella Pehovac 
10. Valentina Tomulić-Trgovčević 
11. Zoran Vidas  
12. Emilio Dabo 
13. Ljubomir Kurilić   

 

 

Ostali nazočni:    

1. Ante Dabo, gradonačelnik Grada Novalje  
2. Ivana Kurilić, pročelnica Upravnog odjela  
3. Margareta Škunca Čepulo, pročelnica Upravnog odjela  
4. Lucie Zubović, referent za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća  
5. Ivica Dabo, viši stručni suradnik za komunalni sustav  
6. Daria Antonović – predsjednica Savjeta mladih Grada Novalje  

 

Predsjednik Gradskog vijeća Boris Šuljić, pozdravio je nazočne i predložio da se 
izvrši prozivka. 

Prozivkom je utvrđeno da je sjednici nazočno svih 13 (trinaest) vijećnika.  

Predsjednik Boris Šuljić izvijestio je vijećnike o peticiji i predstavki građana naselja 
Jakišnice kojom traže da se riva  Jakišnica makne iz područja Lučke uprave te  
predstavku građana kojim traže raspravu o izmjeni i dopuni DPU-a Dubić. 

Predsjednik Boris Šuljić pročitao je predstavku građana na izmjenu DPU Dubić. 

Gradonačelnik Ante  Dabo vezano za predstavku mještana naselja Jakišnica koji 
traže micanje luke Jakišnica iz područja lučke uprave odgovorio je da je ta inicijativa 
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već u prijedlogu izmjena Prostornog plana Grada Novalje pa je po zahtjevu mještana 
Jakišnice već postupljeno. 

Vezano za predstavku građana i izmjena DPU Dubić gradonačelnik je rekao da 
nikakva inicijativa za izmjenu DPU a-nije došla u gradsku upravu. Grad Novalja na 
sve dozvoljene načine nastoje riješiti probleme s Plodinama i omogućiti kvalitetnije 
uvjete za  život stanovnika oko Plodina. Mogu reći da objekt Plodina ima uporabnu 
dozvolu i tehnički pregled i nikad se nitko nije obratio niti njima treba naša pomoć,a 
DPU Dubić neće sigurno doći na ovo Gradsko vijeće kao prijedlog za izmjenu.  

Prije  početka aktualnog sata gradonačelnik Ante Dabo  dao je kratko izvješće o 
aktivnostima na području Grada  od zadnje sjednice i istaknuo najbitnije;  

- radovi na trajektnom pristaništu Žigljen su u završnoj fazi u utorak 08. Travnja 
biti će izvršen tehnički pregled  i prometovanje bi moglo početi i prije 
predviđenog roka tj. 09. Travnja 2014.g., 

- radovi na projektu put Lokvica kasne oko dva tjedna,a dodatno smo inzistirali 
da se izvrše svi mogući priključci da kasnije ne bi morali kopati cestu, 

- Rotor Žigljen; zbog tehničke greške u troškovniku za tjedan dana je produžen  
rok za javno otvaranje ponuda i moj načelni  stav je da se radovi odgode za 
jesen radi početka turističke sezone, 

- deponija Caska; kreće se u izvlaštenje kako je predviđeno  
- Imali smo prezentaciju studije izvodivosti  i prva recenzija je prošla vrlo 

uspješno i u svibnju ili lipnju mogli bi početi raditi projekte i do početka 2015  
godine imati spremne  velike infrastrukturne projekte za kandidiranje, 

- Mediteranski vrt  je prošao prvu administrativnu provjeru i nadamo se da će 
doći do realizacije, u rujnu ćemo znati da li će biti realiziran   

- Hrvatske šume; spor koji traje 19 godina i dosta opterećuje  ima izgleda 
završiti nagodbom  

- Otočki radio; radio Pag više ne postoji,  Pag nije napravio što je trebalo da bi 
zadržali koncesiju makar još šest mjeseci i koncesija je oduzeta. Natječaj za 
koncesiju biti će raspisan u rujnu ili listopadu pa se treba pripremiti za natječaj 
i dobivanje koncesije, 

- Projekt buke na plaži Zrće je završen i Fakultet za elektrotehniku će ga  
prezentirati krajem ovog tjedna i pristupiti ćemo realizaciji tog projekta, 

 

AKTUALNI SAT  

Vijećnik Ljubomir Kurilić 

Vezano za vijećničko pitanje na prošloj sjednici kada  sam decidirano pitao da li 
gradonačelnik  mora ili ne mora biti Skupština TD meni je dostavljen odgovor gdje je 
prepisana točka Zakona po kojemu može biti; konstatiram da je ova odluka  u skladu 
sa zakonom ali ne piše tu ni jednom rječju da to mora biti tako. I dalje sam mišljenja 
da to može biti ali ne mora jer je ovaj odgovor sa kojom točkom zakona je ta odluka u 
skladu. 
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Gradonačelnik Ante Dabo 

Zakon se može tumačiti na više načina, a iz svega proizlazi da je najlogičnije i 
najoperativnije da gradonačelnik bude skupština društva jer je za sve i odgovoran. 

Vijećnik Aleksij Škunca  

Ne vidim ovdje zamjenika gradonačelnika iako je  po Poslovniku obvezan  biti 
nazočan sjednici. 

1. Katastarske izmjere do kud se došlo i perspektive, nije mi drago da je 
prekinuta aktivnost  oko izmjere jer to je potreba i od kad smo u EU sve veća 

2. Postoje određene nesuglasice sa Uredom državne uprave i mislim da treba 
malo stišati  strasti jer Grad ima dovoljno prostora i svima je u interesu da te 
službe djeluju pa mislim da svi moramo malo poraditi da se te službe zadrže u 
interesu svih građana. 

Gradonačelnik Ante Dabo 

Katastarske izmjere odnosno obnova zemljišnih knjiga; od 2008. Godine napravljeno 
je 5% od ukupne površine, bilo je sporova oko  zapošljavanja djelatnika, godinu i tri 
mjeseca je trajao postupak oko žalbe koja je konačno završena. Nakon dugo 
vremena smo organizirali sastanak gdje smo dogovorili da će sud otvoriti natječaj za 
sudsku savjetnicu, a mi možemo  sklopiti ugovor i zaposliti jednu osobu o našem 
trošku, a tijekom ljeta bi nam došli djelatnici iz suda u Sesvetama , dva referenta,  
proširili bi Povjerenstvo od tri na pet članova. I to sve govori o tome da će nas to 
nešto koštati na razini godine dana oko 300 – 400 000 kuna ali moramo radi naših 
ljudi brzo reagirati. S ovim prijedlogom ćemo ići vrlo naglašeno na izmjenama 
proračuna. 

Ured državne uprave;  iscrpiti ćemo sve mirne načine za nagodbu i dogovor  ako ne 
ići ćemo sa sudskom tužbom  jer želimo sve službe imati ovdje, a Državna uprava 
može ići u Dalmatinsku jer su oni zasebni sustav koji relativno malo komunicira sa 
gradskim službama što nije slučaj sa županijskom službom koja je vezana za 
postupke i predmete legalizacija i građevinskih dozvola.  Poreznu upravu je vrlo 
teško dirati jer ona čak više nije ni izdvojena kancelarija i ima status Ispostave 
Gospić, a za naše porezne obveznike je vrlo značajna institucija. Kad sam pitao 
predstojnicu Ureda državne uprave  koji je glavni razlog da oni odbijaju preseljenje  u 
Dalmatinsku ona mi je odgovorila da nema parkinga, što smatram da je suvišno 
komentirati jer parking je 80 metara niže na rivi, uostalom koliko ministarstava nema 
parkinga. Ja ću još neko vrijeme tolerirati a onda ćemo krenuti sa odvjetničkom 
kućom na sud. Grad Novalja ne seli Ured državne uprave na neku upitnu lokaciju sa 
lošijim uvjetima jer su jednako dobri i zgrada je novija i sustav grijanja i hlađenja je 
čak jeftiniji i  ne vidim razloga za odbijanje osim nečijih kaprica.  

Zamjenik gradonačelnika trebao je danas biti i u Gospiću na Županijskoj skupštini  po 
pitanju novog regionalnog  ustroja i deklaracije koja se usvaja,  međutim zamjenik 
gradonačelnika ima previše posla i ni on ni ja nismo mogli ići već je otišao djelatnik 
gradske uprave. 
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Vijećnik Ljubomir Kurilić 

1. Pitanje se odnosi na pomanjkanje rasvjetnih objekata  u Staroj Novalji gdje 
neke dionice uopće nisu osvjetljene pa me interesira da li Grad misli nešto 
investirati i to podignuti na zadovoljavajući nivo? 

2. Cesta kroz Staru Novalju je potpuno propala i da li će doći novi asfalt? 
3. U dijelu Zaglava u Metajni je  došlo do urušavanja  šetnice  pa me zanima da li 

će se to sanirati jer sada je šetnica neprohodna pa apeliram na gradske 
službe da se izdvoje sredstva i riješi taj problem. 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Bio sam na zboru mještana Stare Novalje i oni su se odlučili da je javna rasvjeta 
prioritet, međutim postojeća infrastruktura je zračni kabel spleten sa kabelom HEP-a, 
radi se o dugim intervalima i udaljenostima. Dao sam nalog službama da daju 
podatke o tome koliko bi koštao ovaj kabel te predložio da umjesto uređenja šetnice 
novce usmjerimo na sanaciju tog voda koji se ne može raditi podzemno već bi morali 
zamijeniti zračni vod. 

Cesta Stara Novalja; definiran je datum do polovine travnja  do kojeg se moraju 
otkloniti svi nedostaci jer je sanacija ceste  nakon izvođenja kanalizacije napravljena 
vrlo loše i izvođač se obvezao to riješiti. Sa Županijskim cestama dogovorili smo 
sanaciju cijelog pokrova  prometnice i nogostupa,  tako da bi Grad sufinancirao 
nogostup,  od rotora na Smokovcu do plaže Planjka  pa se nadam da će do kraja 
godine  to biti napravljeno. 

Sanacija šetnice u Metajni; službe su dobile nalog da idu izviditi o čemu se radi i 
vidjeti ću sa predsjednikom mjesnog odbora da li se to rješava. 

Predsjednik Boris Šuljić 

Znam da je predsjednik mjesnog odbora napravio i nekakve predračune  i u kontaktu 
je sa Hrvatskim šumama jer dijelom zadire i u njihovo područje, bilo bi dobro da se do 
ljeta iznađu sredstva za sanaciju. 

Vijećnik Ivica Supić 

Na sjednici Županijske skupštine danas se usvaja deklaracija o regionalnom razvoju i 
jedinstvenosti Ličko-senjske županije. Na tu sjednicu ste uputili predstavnika Grada, 
a nama nije poznato koji stav on zastupati jer Grad Novalja pripada Ličko-senjskoj 
županiji, a ovo Vijeće bi trebalo imati nekakvi stav o toj deklaraciji da je podupire ili da 
nešto predloži ili eventualno da je pošalje na doradu pa na usvajanje. Mi smo 
dovedeni pred gotov čin i u situaciju da moramo prihvatiti što će se danas donijeti,  a 
koliko imam informaciju i predstavnici Županijske skupštine su prije sat i pol dobili  
ovo kao radni materijal  da se o njoj izjasne. Mislim da to nije dobra praksa i da bi mi 
trebali od županije zatražiti da nas pravodobno obavijeste o aktivnostima koje imaju 
svoje legalno i legitimno pravo ali da nas uvažavaju kao značajnu jedinicu lokalne 
samouprave koja je između ostalog jedini i najveći otočki grad u Ličko senjskoj 
županiji pa bi molio ako imate informaciju da nas o tome izvijestite. 
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Gradonačelnik Ante Dabo 

Mogu samo reći ono što mi se čini da je ključni motiv za ovu deklaraciju je to da u 
budućoj regionalizaciji koja je neizbježna da se naša Županija ne čerupana tri djela 
Gospić sa Plitvicama u Karlovac, mi u Zadar, a Senj u Rijeku  nego da ta županija 
bude jedinstvena i gdje god idemo da idemo skupa iz razloga što bi ta subregionalna 
središta zadržala neke institucije  što je i nama u interesu. Koliko ja imam informaciju 
18 županija od 20 je potpisalo ovakvu deklaraciju znači kako god se tretirali da idemo 
skupa da bi imali nekakvu nit i čini mi se da je to logično. 

 

Predsjednik Boris Šuljić 

Koji je administrativni put te deklaracije? 

Gradonačelnik Ante Dabo  

Ova deklaracija nema nikakvu formalnu važnost jer je to političko određenje prema 
sigurnom putu koje nas čeka a to je regionalizacija i ona će se desiti. 

Vijećnik Ivica Supić 

Svi smo svjesni da se ide regionalnom preslagivanju i okrupnjavanju počevši od 
MUP-a, Min. pravosuđa itd.,  međutim pitao sam ovo zbog našeg specifikuma otoka 
Paga gdje je u prvom dijelu bio jedinstven, a onda smo podijeljeni. Rekao bi da je 
ovo preventivna politička akcija koja nema značajnu težinu i možda kad do toga dođe 
bi se i građani cijelog otoka Paga trebali izjasniti. Otok teži cjelini i jednom 
gravitacijskom središtu kome pripadamo i povijesno, prometno, kulturološki,  
gospodarski itd. Nemam ništa protiv da Ličko-senjska županija ostane u tom prostoru 
u kojem je ali Grad Novalja bi se trebao razmatrati sa jednom specifičnošću ako ništa 
drugo specifikumom prometne povezanosti da bi se došlo u županijski centar treba 
ići u Zadar ili u Rijeku, Zadar - Gospić, Novalja- Rijeka - Gospić. 

Gradonačelnik Ante Dabo   

Deklaracija nema obvezujuću snagu ali znam da su već bili pokušaji nekih političkih 
dogovora podjele županije, a po meni isto mislim da bi trebalo pitati i ljude, a ja 
mislim da gdje god išli da bi trebali skupa. Otok Pag sigurno u regionalnom ustroju će 
doživjeti da će ići zajedno da li prema Rijeci ili prema Zadru. 

Predsjednik Boris Šuljić 

Možda bi bilo dobro da se za iduću sjednicu u kontaktima sa ostalim čelnicima 
lokalne samouprave otoka pripremi jedna deklaracija o administrativnoj cjelovitosti 
otoka Paga pa da to bude jedan izraz volje koji  je logičniji i na ovom stupnju bi 
trebao prethoditi ovoj drugoj deklaraciji. O ovome na žalost nismo imali nikakvu 
informaciju ni vijećnici niti građani i to je činjenica koja preskače jednu instancu a radi 
se o stvarima koji se tiču građana. 

Vijećnik Zoran Vidas 

1. Ured za poljoprivredu; što je s tim uredom koji je sada zatvoren i što se može 
napraviti da on ostane tu? 
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2. Druga faza kanalizacije Stara Novalja? 

 

Predsjednik Boris Šuljić 

Ja bi se ovaj tjedan trebao naći sa ljudima iz savjetodavne službe i nastojati ćemo 
izlobirati, naravno da nije na njima da udovolje našim zahtjevima jer je preustrojem 
savjetodavne službe gosp. Peranić pokrivao i  neke poslove u zadarskoj županiji. Ako 
se bude dalo u svakom slučaju vrlo je važno a naročito u sklopu strategije Master 
plana u kojem poljoprivreda dobiva značajniji udio. 

Gradonačelnik Ante Dabo 

II faza kanalizacije; bez studije izvodivosti aglomeracije  nema nikakve mogućnosti. 
Dio projekta je završen ali on čeka ovu studiju i dok ne prođe svi projekti čekaju.  

Vijećnik Ivica Supić; na strani 3. pasus 3. redak 2.  umjesto „smo“ treba biti „samo“ pa 
glasi:  „a ovdje stoji da smo mi samo tijelo koje će pratiti izvršenje revizije“  „ Osim 
toga što je gradonačelnik rekao da će se ugovoriti revizija na moju inicijativu kada 
smo tražili da se u stavku intelektualne usluge uvede da su to poslovi provođenja 
revizije, nemam druge informacije.“ 

Predsjednik Boris Šuljić; na strani 6.  imao je primjedbu na smisao izlaganja koje se 
odnosilo na opremu i uređenje vijećnice a ne na govornicu.  Tonski zapis je 
preslušan i glasi: 

„Što se tiče korištenja govornice koja je po mojem osobnom sudu prilično 
neadekvatna  i nadam se da će uskoro doći do rekonstrukcije u kojoj će u vijećnici biti 
prisutna obilježja kao što je zastava i grb grada, a također i slika prvog predsjednika 
ne pripada vijećnici i druga oprema. Što se tiče korištenja govornice ona  je dostupna 
svakome i ja  sam je kao gradski vijećnik koristio više puta pa mislim da je vaša 
primjedba apsolutno neprimjerena.“ 

Ovim usvojenim primjedbama izvršena je Verifikacija Zapisnika sa VII. Sjednice 
Gradskog vijeća sa 13 (trinaest)  glasova za. 

Budući da do početka sjednice nije  pristigla nijedna primjedba na dnevni red, dnevni 
red se smatra usvojenim. 

 
1. Polugodišnje izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje lipanj – prosinac 

2013. godine  
2. Prijedlog Odluke o izmjenama granica naselja Novalja i Gajac 
3. Prijedlog III. izmjene i dopune Poslovnika Gradskog vijeća Grada Novalje  
4. Izvješće o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Novalje u 2013. godini 
5. Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture na području Grada Novalje u 2013. godini  
6. Prijedlog Odluke o prodaji robe izvan prodavaonica na području Grada Novalje 
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7. Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama na području Grada Novalje 
8. Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni Odluke o javnom linijskom gradskom 

prijevozu putnika na području Grada Novalje  
9. Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine  u poduzetničkoj zoni Čiponjac   
10. Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Novalje (k.č. br. 

1764/2 k.o. Novalja I)  
11. Prijedlog Odluke o imenovanju Komisije za javna priznanja 
12. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju na dužnost člana Komisije za 

izbor i imenovanja Grada Novalje   
13. Prijedlog Odluke o pristupanju Udruzi gradova 
14. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka 

i članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2014.g. 
15. Razmatranje zahtjeva za utvrđivanje lokacija  za postavljanje kioska na javne 

površine na području Grada Novalje 
 

 
 
AD/I Polugodišnje izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje lipanj – prosinac 
2013. godine  

U uvodnom obrazloženju gradonačelnik Ante Dabo kratko se osvrnuo na rad i 
djelokrug  svakog odjela gradske uprave  i istaknuo najbitnije podatke iz izvješća koje 
podnosi za prvo polugodište mandata. 

U raspravi,  vijećnik Aleksij Škunca osvrnuo se na storno rješenja za  komunalni 
doprinos  tvrtke Modern Line i upitao na što se odnosi, gradonačelnik Ante Dabo 
odgovorio je da se ovo odnosi na  projekt  gosp. Ivice Lukanovića  koji je 2007. 
godine pokrenuo projekt za izgradnju preko 100 apartmana, od kojih je na sreću 
odustao radi kretanja na tržištu pa je tako i njegova obveza stornirana nakon što je 
već u nekoliko rata uplatio oko 500 000 kuna komunalnog doprionosa. Prema 
saznanjima gosp. Lukanović  ima namjeru na toj istoj lokaciji izgraditi hotel sa četiri 
zvjezdice i malim kongresnim centrom, bazenom i dva manji objekta.  Ako ima 
namjeru raditi  hotel kakav je potreban  i  prostoru Grada i odustaje  od izgradnje  
apartmana,  treba primijeniti druge parametre. 

Vijećnik Aleksij Škunca  uz podršku svim  kulturnim aktivnostima primijetio je da su 
prikazani iznosi preveliki za pripremne radnje  za Mediteranski vrt i trg Alojzija 
Stepinca, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da su ovakvi iznosi prikazani  zato 
da bi kod kandidiranja pred fondovima EU imali veću težinu pa je u projekt trga A. 
Stepinca ušlo i uređenje ulica. Gradonačelnik je izvijestio nazočne prema najnovijim 
saznanjima  ovaj projekt Trga Alojzija Stepinca nije prošao i neće moći biti financiran 
od strane EU, a mogao bi koštatati prema procjeni oko 3 – 4 mil. kuna. 

Vijećnik Zoran Vidas upitao je na koji period se odnose potraživanja za komunalnu 
naknadu, a pročelnica Margareta Škunca Čepulo odgovorila je da se potraživanja 
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odnose na razdoblje od 1997 – 2013. godine. Gradonačelnik je dodao obrazloženje o 
aktivnostima koje se poduzimaju u cilju bolje naplate komunalne naknade a to je 
uvođenje GIS programa za preciznije mjerenje kvadrature objekata za koje se plaća 
komunalna naknada. 

Predsjednica Savjeta mladih Darija Antonović podržala je u ime mladih  projekt 
stipendiranja studenata i uplatu stipendija, ali i primijetila da je natječaj za studentske 
stipendije ove godine išao kasno. Izrazila je nadu da će sport biti zastupljeniji  i 
dostupniji  svim mladima. 

Gradonačelnik Ante Dabo  je obrazložio da je natječaj za stipendije kasnio radi izrade 
novog pravilnika, ali je isplata bila na vrijeme i poslao poruku mladima da  kroz Savjet 
mladih potiču i predlažu  sportske aktivnosti. 

 
Vijećnica Mariella Pehovac se ispričala  hitnim obvezama i napustila sjednicu. 

Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je Izvješće na glasovanje,  kojem je 
pristupilo 12 (dvanaest) vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem sa 12 glasova za 
donijelo   

Z A K L J U Č A K  

 

 Gradsko vijeće Grada Novalje prihvaća Polugodišnje izvješće o radu 
gradonačelnika za razdoblje lipanj – srpanj 2013. godine. 

  

AD/2 Prijedlog Odluke o izmjenama granica naselja Novalja i Gajac 

U uvodnom obrazloženju pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike sa 
prijedlogom kojim se ispravlja greška u grafičkom prikazu naselja Gajac. Prilikom 
osnivanja statističkih krugova za potrebe popisa stanovništva 2011. g. ulica 
Braničevica pogreškom je ucrtana u naselje Gajac. Državna geodetska uprava 
obratila se dana 8. ožujka 2013.g. Gradu Novalji sa zahtjevom za donošenjem 
odluke kojom bi se ispravila nastala pogreška u grafičkom prikazu.  

 Gradsko vijeće je na sjednici održanoj dana 13. ožujka 2013.g. donijelo 
Zaključak o prihvaćanju ispravke u grafičkom prikazu naselja Gajac. Provedba 
navedenog Zaključka dovela bi do promjene granice naselja te je stoga potrebno 
donijeti predloženu Odluku.   

Predsjednik Boris Šuljić postavio je pitanje tko je nadležan za održavanje  i čišćenje 
plaže Braničevica, a gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da se ovom odlukom 
ništa ne mijenja  jer Braničevica ima status uređene plaže,a čišćenje je u nadležnosti 
Grada i Turističke zajednice. 
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Zatim je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na glasovanje kojem je 
pristupilo 12 vijećnika pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za 
donijelo  

 

O D L U K U 

o izmjenama granica naselja Novalja i Gajac 

 

 AD/3 Prijedlog III. izmjene i dopune Poslovnika Gradskog vijeća Grada Novalje  

Predsjednik Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost Dražen Peranić 
upoznao je vijećnike sa prijedlogom koji je  gradska uprava  dostavila Komisiji. 
Komisija je razmatrala prijedlog i  uz dvije izmjene  koje se odnose na način 
postavljanja pitanja vijećnika  i  dostavila Gradskom vijeću na donošenje. 

Gradonačelnik Ante Dabo obrazložio je izmjenu članka 3. odnosno nadopuna čl.     
42.,  a odnosi se na  davanje odgovora gradonačelnika.   

Predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 11 
vijećnika, pa je glasovanjem, sa 11 (jedanaest) glasova za Gradsko vijeće donijelo  

 

Odluku o  III. izmjeni  i dopuni  Poslovnika Gradskog vijeća Grada Novalje 

 

AD/4 Izvješće o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje u 2013. godini 

 

 Po prijedlogu izvršenja Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture izvješće je iznio viši stručni  suradnik  Ivica Dabo  i upoznao vijećnike 
sa izvršenjem programa u kojem nema bitnijih razlika od planiranog do ostvarenog. 

U raspravi vijećnik Ivica Supić izrazio je zadovoljstvo time da je  stalno nastojanje da 
se preciziraju stavke  konačno i ostvareno.  

Nakon kraće rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje. 
Glasovanju je pristupilo 9 vijećnika. Glasovanjem, sa 9 (devet) glasova  za Gradsko 
vijeće Grada Novalje usvojilo je   
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Izvješće o izvršenju Programa građenja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje u 2013. godini 

 

 

AD/5 Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje u 2013. godini  

 

Po prijedlogu Izvješća o izvršenju programa održavanja objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture obrazložio je Ivica Dabo. 

Vijećnik Željko Tamarut skrenuo je pažnju službama na dječje igralište u naselju 
Dražica koje je vrlo neuredno i uništeno i treba temeljitu obnovu.  

Na pitanje predsjednika Borisa Šuljića da li je potrebno izvršiti godišnje atestiranje 
dječjih  igrališta Ivica Dabo odgovorio je da nije obavezno ali se igrališta održavaju i 
nadopunjuju svake godine. 

Nakon kraće rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem 
je pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za Gradsko vijeće 
usvojilo je  

 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Grada Novalje u 2013. godini 

 

AD/6 Prijedlog Odluke o prodaji robe izvan prodavaonica na području Grada 
Novalje 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala  
vijećnike sa prijedlogom odluke koje do sada nije bilo, a regulira prodaju robe iz 
vozila i izvan trgovina. 

Vijećnik Zoran Vidas i  vijećnik Ivica Supić  postavili  su  pitanje o prodaji ribe iz vozila  
ili iz kaića na rivi što predstavlja problem budući da nema ribarnice, a prodaja ribe 
podliježe sanitarno veterinarskom nadzoru. 

Gradonačelnik Ante Dabo složio se s time da je ribarnica i prodaja ribe problem , a 
moguće rješenje vidi na tržnici i onih nekoliko kioska koji se ne koriste. 

Vijećnik Ivan Šuljić  komentirao je da je ribarnica bila ali je izgubljena i  upitao  da li 
ovi kiosci podliježu odluci o radnom vremenu trgovina. 
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Gradonačelnik Ante Dabo odgovorio je da ugostitelji imaju mogućnost raditi do 12,00 
sati, a uz dozvolu do 02,00, a trgovine mogu raditi od 0 -24 sata i predložio da se 
pripremi takav akt koji će barem kioske na javnoj gradskoj površini kontrolirati radno 
vrijeme. 

Predsjednica Savjeta mladih Darija Antonović zatražila je pojašnjenje članka 7. tj. iz 
kojeg razloga će se dozvoliti prodaja zimi i na koji način će se odlučivati koja je to 
roba i tko može prodavati? 

Predsjednik Boris Šuljić predložio je da se definiraju izmjene u članku 6. i članku 7.  
sa čime se većina vijećnika složila, a gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se 
članak 7. ograniči na prodaju isključivo od proizvođača OPG-ovaca  i autohtonih 
proizvođač, a ne nakupaca. 

Vijećnik Jurica Palčić smatra da je odluka nepripremljena a određuje i lokacije s 
kojima se ne može složiti. Prodaja robe iz vozila je konkurencija svim trgovinama 
koje se bave prodajom takve robe te predložio da se odrede točne lokacije. 

Gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se u članku 7. definira vrijeme  te doda  
pisana suglasnost Upravnog odjela s time da Upravni odjel donese interni akt koji će 
regulirati prodaju robe izvan trgovina. 

Predsjednik Boris Šuljić predložio je da se konačno definira članak 7.  sa čime su se 
složili svi vijećnici te je utvrđeno da glasi:  

Prodaja robe iz vozila, moguća je na području  Grada Novalje u razdoblju od 01. 

rujna do  01. lipnja  uz prethodnu pisanu  suglasnost Upravnog odijela. 

Gradonačelnik Grada Novalje, na prijedlog Upravnog odjela, donijeti će u roku od 60 

dana od dana stupanja na snagu ove Odluke, Pravilnik o prodaji robe iz vozila. 

Nakon rasprave, u kojoj se većina vijećnika složila s predloženim izmjenama, 
predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog odluke s izmjenama na glasovanje. 

Nakon glasovanja kojem je pristupilo 10 vijećnika, Gradsko vijeće je sa 9 (devet) 
glasova za i 1 (jednim) suzdržanim donijelo  

O D L U K U 

o prodaji robe izvan prodavaonica na području Grada Novalje 

 

I. OPĆE ODREDBE 
Članak 1. 

Ovom Odlukom određuju se mjesta (lokacije) na kojima se može obavljati prodaja 
robe izvan prodavaonica na javnim gradskim površinama u privremenim objektima. 
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Članak 2. 

Posebni uvjeti za postavljanje privremenih objekata te postupak davanja u zakup 
javne površine regulirani su Odlukom o zakupu javnih površina na području Grada 
Novalje (»Županijski glasnik Ličko-senjske županije« broj 25/13). 

Članak 3. 

Trgovina robe na malo izvan prodavaonica moguća je na javnim gradskim  
površinama definiranim u ovoj Odluci, a temeljem rješenja izdanog od strane 
Upravnog odjela za poslove lokalne samouprave i uprave – Odsjeka za 
gospodarstvo, gradske naknade i društvene djelatnosti (u daljnjem tekstu: Upravni 
odjel). 

Članak 4. 

Privremeni objekti iz ove Odluke su: kiosk, montažni objekt, štand, umjetnički pano, 
reklamni pano, uslužna naprava i naprava za zabavu. 

Opis i značenje svakog pojedinog privremenog objekta reguliran je člankom 5. u 
Odluci o zakupu javnih površina na području Grada Novalje. 
  

II. MJESTA NA KOJIMA SE MOŽE OBAVLJATI PRODAJA IZVAN PRODAVAONICA 

Članak 5. 

Za potrebe prodaje voća i povrća, cvijeća, raznih sadnica te prodaje ostale robe uz 
prethodnu suglasnost Upravnog odjela, dozvoljava se prodaja tijekom cijele godine 
na prostoru Tržnice na Obali kneza Domagoja k.č. br. 1733/28 (kod Pošte). 

Tijekom turističke sezone dozvoljava se prodaja robe na Šetalištu hrvatskih mornara,  
Obali kneza Domagoja (od Pošte do križanja sa Ulicom braće Radić), Rivi te na trgu 
u Gajcu, kazeta A-8. 

U sklopu manifestacija Uskrsni doručak i Fešte od maja te za vrijeme Božićno-
novogodišnjih blagdana dozvoljava se prigodna prodaja robe na Trgu Bazilike. 

Članak 6. 

Lokacije određene za prodaju putem kioska i montažnih objekata na javnim 
površinama osim površina iz članka 5. ove Odluke su i:  

- Trg Loža (2 kioska) k.č. br. 1733/22 - za prodaju tiskovina i duhanskih proizvoda 
- Slatinska ulica (2 kioska) k.č. br. 1776/1 - kod autobusne stanice 
- Šetnica Luke Čemeljića (1 montažni objekt) - k.č. br. 954-dio, kod autobusne 

stanice na Punti Mira. 
Članak 7. 

Prodaja robe iz vozila, moguća je na području  Grada Novalje u razdoblju od 01. 
rujna do  01. lipnja  uz prethodnu pisanu  suglasnost Upravnog odijela. 
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Gradonačelnik Grada Novalje, na prijedlog Upravnog odjela, donijeti će u roku od 60 
dana od dana stupanja na snagu ove Odluke, Pravilnik o prodaji robe iz vozila. 

Članak 8. 

Prodaja robe izvan prodavaonica u privremenim objektima na području ostalih 
naselja na području Grada Novalje,  dozvoljava se na javnim gradskim površinama 
samo uz prethodno mišljenje  nadležnog Mjesnog odbora. 

Članak 9. 

Predstavničko tijelo propisat će vanjski izgled kioska i montažnog objekta a sukladno 
odredbama gradske prostorno-planske dokumentacije te vodeći računa o lokalnim 
ambijentalnim značajkama. 

Štandovi su tipizirani pokretni objekti veličine do 2 m2 sa prostorom za skladištenje 
robe i tendom u bojama Grada Novalje. 

Umjetnički i reklamni panoi su lako prenosivi elementi veličine do 1 m² sa tendom u 
bojama Grada Novalje. 

Uslužna naprava i naprave za zabavu mogu biti tipski izrađene od proizvođača. 
 

III. KAZNENE ODREDBE 
Članak 10. 

 

Nadzor nad provedbom ove Odluke provodi komunalno redarstvo. U provođenju 
nadzora nad ovom Odlukom komunalni redar ima ovlasti propisane Zakonom o 
komunalnom gospodarstvu. 

Članak 11. 
 

Novčanom kaznom od 2.000,00 kuna, kaznit će se pravna osoba, počinitelj 
prekršaja, koja obavlja prodaju izvan mjesta propisanih ovom Odlukom. 

Za počinitelja prekršaja iz prethodnog stavka kaznit će se i odgovorna osoba u 
pravnoj osobi novčanom kaznom od 500,00 kuna. 

Za prekršaj iz stavka 1. ovog članka kaznit će se i fizička osoba - obrtnik novčanom 
kaznom u iznosu od 500,00 kuna. 

 

AD/7  Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama na području Grada Novalje 

  Uvodno obrazloženje po prijedlogu Odluke o nerazvrstanim cestama iznijela je 
pomoćnica pročelnice Silvija Hodak – Tauzer i upoznala vijećnike sa najnovijim 
prijedlogom i izmjenama do  kojih je došlo u  Odluci  od dostave materijala 
vijećnicima. 
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U raspravi vijećnik Aleksij Škunca primijetio je da je od zadnje sjednice prošlo 50 
dana i u tom vremenu je trebalo pripremiti materijal i isfinalizirati prijedlog odluke.  

Gradonačelnik Ante dabo ispričao se nazočnima što kao izvršno tijelo i predlagač nije 
stigao na vrijeme pročistiti materijal tako da se neke izmjene predlažu na samoj 
sjednici i opravdao to  zakonskom obvezom prema kojoj se nekoliko prijedloga na 
ovoj sjednici moraju donijeti do  31. ožujka. 

 

Predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje pa je glasovanjem kojem je 
pristupilo 12 vijećnika Gradsko vijeće sa 12 (dvanaest) glasova za donijelo  

 

Odluku o nerazvrstanim cestama na području Grada Novalje  

AD/8 Prijedlog Odluke o I. izmjeni i dopuni Odluke o javnom linijskom 
gradskom prijevozu putnika na području Grada Novalje 

Uvodno obrazloženje iznijela je pročelnica Margareta Škunca Čepulo i upoznala 
vijećnike sa izmjenama do kojih je došlo u Odluci o javnom linijskom gradskom 
prijevozu. Tako je u članku 3. Definiran međumjesni prijevoz koji do sada nije bio 
definiran, a potrebe lokalnog stanovništva postoje, a do sada nije bilo 
zadovoljavajuće.   

Gradonačelnik Ante Dabo istaknuo je potrebu međumjesnog prijevoza pogotovo za 
područja Barbata kojeg do sada nije bilo, pa u ljetnom periodu iz Metajne do Novalje 
nije bilo autobusnog prijevoza. Osim toga u članku 3. Predložio je izmjenu u smislu  

Vijećnik Ljubomir Kurilić podržao je donošenje ove odluke i uvođenje međumjesnog 
prijevoza  uz opasku na navod u članku 2. gdje se govori da gradski linijski prijevoz 
obavlja prijevoznik koji već obavlja, pa bi taj navod zamijenio sa prijevoznik koji 
dobije koncesiju da ne bi izgledalo da se nekome pogoduje.  

Pročelnica Mragreta Škunca Čepulo odgovorila je da je ovaj stavak prepisan iz 
Zakona  i tako glasi, a gradonačelnik je obrazložio da se ovo odnosi na koncesionara 
koji već obavlja prijevoz i to može ukoliko postoji potreba obavljati i kombijem ako 
nema više putnika. 

Uz opasku da očekuje da će  za vrijeme njegova mandata ova odluka doživjeti još 
izmjena, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog na glasovanje kojem je pristupilo 12 
vijećnika, pa je Gradsko vijeće glasovanjem, sa 12 (dvanaest) glasova za usvojilo  
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ODLUKU  

o I izmjeni i dopuni Odluke o javnom linijskom prijevozu putnika  

na području Grada Novalje  

AD/9 Prijedlog Odluke o prodaji nekretnine  u poduzetničkoj zoni Čiponjac   

Gradonačelnik Ante Dabo obratio se vijećnicima i obrazložio da je ovaj prijedlog za 
prodaju zemljišta iniciran zahtjevom  Antonio toursa za kupnju preostale parcele u 
poduzetničkoj zoni, a koja bi prema zahtjevu,  bila namijenjena za izgradnju garaža 
za autobuse. Kako je prodaja nekretnina u nadležnosti Gradskog vijeća, a ostalo je 
malo prostora u poduzetničkoj zoni Čiponjac, a proširenje zone odužiti će se na više 
godina predložio je da  se razmisli o nekim djelatnostima koje nedostaju i koje će 
stvarati novu vrijednost te predložio je da se ne ide u prodaju ove parcele za rečenu 
namjenu već da se  nastoji privući poduzetnike koji nešto proizvode i koji bi mogli 
otvoriti nekoliko radnih mjesta. 

Vijećnik Ivan Šuljić podržao je prijedlog gradonačelnika da se prodaje isključivo za 
novo zapošljavanje, a vijećnik Aleksij Škunca ispred KLuba vijećnika HDZ i HSLS 
također je podržao prijedlog i istaknuo da je KLub vijećnika HDZ i HSLS i prije bio 
protiv prodaje nekretnina. 

Svi vijećnici su podržali ovakav prijedlog pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog 
na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 12 (dvanaest)  
glasova protiv prijedlog Odluke o prodaji nekretnine u poduzetničkoj zoni Čiponjac 
nije prihvaćen. 

AD/10 Prijedlog odluke o prodaji nekretnine u vlasništvu Grada Novalje (k.č. br. 
1764/2 k.o. Novalja I)  

Uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik Ante Dabo i upoznao vijećnike sa 
interesom za kupnju parcele 1764/2 koja se nalazi u predjelu Lokunje u blizini hotela 
Liburnija. Ova parcela je već u starom sazivu bila nekoliko puta na prodaju ali 
postavljena je cijena koju nitko nije prihvaćao. Smatra da je logično da Grad proda 
ovu parcelu, a kupac koji je zainteresiran za kupnju parcele ima okolne parcele u 
vlasništvu, a izrazio je namjeru za izgradnjom hotela sa 4 * što je Gradu prihvatljivo. 
Gradonačelnik je predložio da  prodaji prethodi prezentacija idejnog projekta vlasnika 
okolnih parcela koji je zainteresiran za kupnju ove parcele  te da dozvoli proširenje 
puta koji ide prema igralištu. 

Vijećnik Dražen Peranić upozorio je na problem do kojeg će doći u slučaju izgradnje 
hotela  uz samu plažu bi se dobila prometnica. 

Vijećnica Valentina Tomulić Trgovčević izrazila je nelogičnost u izradu idejnog 
rješenja na parceli koja nije u vlasništvu i predložila  da se ugovorom ugradi obaveza 
o ispoštovanju ugovorene namjene. 
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Gradonačelnik Ante Dabo predložio je da sredstvo osiguranja bude pismo namjere u 
kojem će se definirati da ovo  zemljište može staviti u podlogu idejnog rješenja i ako 
se utvrdi da je namjena u redu ići s prijedlogom na gradsko vijeće za mjesec dana. 

Vijećnik Dražen Peranić upozorio je na problem do kojeg će doći ako se otvori 
prometnica uz plažu pa bi trebalo uvjetovati pristupni put. 

Predsjednik Boris Šuljić upozorio je na odredbu članka 55. Poslovnika prema kojima 
se ovlašteni predlagatelj ne može  unutar  roka od tri mjeseca istu temu ponovo 
stavljati na dnevni red. 

Gradonačelnik je s obzirom na to predložio da se  ide u postupak otvaranja natječaja 
pod uvjetom da postupku prethodi idejno rješenje kako stoji u dopisu, ali da prije 
natječaja gradonačelnik vidi to rješenje koje bi bilo evidentirano kroz protokol- 

Vijećnik Ivica Supić  također je podržao prijedlog i upozorio na oprez radi atraktivnosti 
lokacije pa bi trebalo pokrenuti postupak na način da se oglasi prodaja uz određeni 
uvjet za dostavu idejnog rješenja. 

Predsjednik Boris Šuljić predložio je da se prije glasovanja izdefinira prijedlog oko 
čega se čini da su svi vijećnici suglasni, i u odluku unese odredba da se tijekom 
postupka prodaje mora dostaviti idejno rješenje  prema kojem će u toj zoni biti 
izgrađen hotel ili pansion. 

Vijećnik Zoran Vidas  upozorio je na cijenu zemljišta koja je bila oko 300 Eur, a 
prema procjeni Porezne uprave  utvrđena je cijena od 921,00 kune.  

Vijećnik Emilio Dabo konstatirao je da se govori o cijeni prodaje, a smatra da nisu 
iscrpljene sve mogućnosti vezano za  navedeni prostor pa iako podržava cijenu 
smatra da treba dublje analizirati da li je ova parcela Gradu potrebna ili nije da se u 
slučaju prodaje ne bi dogodilo da pod hotel bude aparthotel. 

Većina vijećnika predložila je da cijena  bude u visini 150 E odnosno 1.150,00 kuna i 
da to bude najmanja cijena.  

Nakon rasprave većina vijećnika složila se  sa rečenim prijedlozima pa je predsjednik 
Boris Šuljić dao na glasovanje  prijedlog  u koji će se ugraditi odredbe o kojima se 
raspravljalo,    na glasovanje kojem je pristupilo 12 vijećnika. Glasovanjem, sa 8 
(osam) glasova za i 4 (četiri) suzdržana Gradsko vijeće donijelo je slijedeću  

 

O D L U K U  

Članak 1.  

 Odobrava se prodaja nekretnine u vlasništvu Grada Novalje označena kao k.č.br. 
1764/2, z.k.ul. 2357, k.o. Novalja-I, površine 475m2 Pašnjak Vrtić. 
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Članak 2.  

 Ovlašćuje se gradonačelnik da izda suglasnost na idejno rješenje za hotel sa 
4* koje obuhvaća  i česticu koja je predmet prodaje.  

 Investitor  se obvezuje ishodovati akt o građenju sukladno dobivenoj 
suglasnosti na idejno rješenje. 

Članak 3.  

 Temeljem ove Odluke raspisat će se javni natječaj za prodaju navedene 
nekretnine. 

Nekretnina se ne može prodavati ispod početne cijene od 1.150,00 kn/m2. 

Članak 4.  

 Ovlašćuje se Gradonačelnik Grada Novalje da temeljem ove Odluke provede 
natječajni postupak. 

 

AD/11 Prijedlog Odluke o imenovanju Komisije za javna priznanja 

Predsjednik Komisije za izbor i imenovanja Jurica Palčić iznio je prijedlog Komisije za 
članove Komisije za javna priznanja i to: 

1. Ante Dabo  za predsjednika 
2. Boris Šuljić  za zamjenika predsjednika 
3. Aleksij Škunca  za člana 
4. Zoran Vidas  za člana  
5. Ivan Šuljić  za člana 

 

Predsjednik Boris Šuljić napomenuo je da je već ranije kao član iste Komisije 
predložio da se tekst odluke o dodjeli priznanja izmijeni i zamolio službe da to učine 
za drugu godinu jer je ove godine već krenuo javni poziv. 

Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog koji je predložila Komisija za 
izbor i imenovanja na glasovanje, kojem je pristupilo 10 vijećnika. Glasovanjem, sa 
10 (deset) glasova za Gradsko vijeće usvojilo je prijedlog i donijelo slijedeće  

 

R J E Š E N J E  

o imenovanju predsjednika i članova  

Komisije za dodjelu javnih priznanja Grada Novalje  

 U Komisiju za dodjelu javnih priznanja Grada Novalje imenuju se: 
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1. Ante Dabo  za predsjednika 
2. Boris Šuljić  za zamjenika predsjednika 
3. Aleksij Škunca  za člana 
4. Zoran Vidas  za člana  
5. Ivan Šuljić  za člana 

 

AD/12 Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju na dužnost člana Komisije 
za izbor i imenovanja Grada Novalje   

 

Predsjednik Komisije za izbor i imenovanja Jurica Palčić upoznao je vijećnike sa 
prijedlogom za imenovanje člana Komisije za izbor i imenovanja budući da je Antonio 
Datković koji je bio član stavio mandat gradskog vijećnika u mirovanje. Kako ga je u 
Gradskom vijeću  zamijenio vijećnik Zvonko Vrtodušić prijedlog Komisije je da on i 
bude član Komisije za izbor i imenovanja. 

Svi vijećnici složili su se s prijedlogom pa je predsjednik Boris Šuljić dao prijedlog na 
glasovanje. Glasovalo je 10 vijećnika.  Glasovanjem, sa 10 (deset)  glasova za 
Gradsko vijeće donijelo je  

ODLUKU 

o razrješenju i imenovanju na dužnost člana Komisije za  

izbor i imenovanja Grada Novalje 

Članak 1. 

 Antonio Datković, razrješuje se dužnosti člana Komisije za izbor i imenovanja 
Grada Novalje, zbog mirovanja mandata u Gradskom vijeću.   

Članak 2.  

 Za člana Komisije za izbor i imenovanja Grada Novalje imenuje se Zvonko 
Vrtodušić. 

Članak 3.  

 Mandat člana Komisije za izbor i imenovanja Grada Novalje traje do isteka 
redovnog mandata Komisije. 

AD/ 13 Prijedlog Odluke o pristupanju Udruzi gradova  

 Pročelnica Ivana Kurilić upoznala je vijećnike sa prijedlogom odluke o 
pristupanju Udruzi gradova a to je nacionalno udruženje gradova osnovano radi 
promicanja zajedničkih interesa gradova, jedinstvenog zagovaranja interesa lokalne 
samouprave prema Vladi Republike Hrvatske i tijelima državne vlasti te radi poticanja 
međusobne suradnje gradova. 
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Po ovom prijedlogu nije bilo rasprave pa je predsjednik Boris Šuljić dao 
prijedlog na glasovanje. Glasovalo je 11 vijećanika. Glasovanjem, sa 11 (jedanaest) 
glasova za Gradsko vijeće donijelo je  

Odluku o pristupanju Udruzi gradova 

AD/14 Odluka o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i 
članova Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2014.g. 

Uvodno obrazloženje po ovom prijedlogu iznijela je pročelnica Ivana Kurilić i  
upoznala vijećnike sa odredbama odluke prema kojoj se raspoređuju sredstva 
političkim strankama koje tvore Gradsko vijeće. 

U raspravi, vijećnik Alekaij Škunca upitao je da li se ova odluka odnosi na cijelu  
godinu, a pročelnica Ivana Kurilić obrazložila je da se  odnosi ali se sredstva  
isplaćuju krajem 6. mjeseca.. 

Vijećnik Emilio Dabo upitao je što sprečava da se u odluku  uvrsti i HSP Novalja, a 
gradonačelnik Ante Dabo objasnio je da ova odluka obuhvaća samo one stranke koje 
čine Gradsko vijeće i iako je HSP u gradskom viječu na listi je bio kao nezavisni i kao 
takav ima pravo na naknadu. 

 Nakon rasprave, predsjednik Boris Šuljić dao je prijedlog ne glasovanje kojem 
je pristupilo 11 vijećnika, pa je Gradsko vijeće sa 11 (jedanaest) glasova za donijelo 

 

O D L U K U 

o raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranaka i članova 
Gradskog vijeća izabranih sa liste grupe birača za 2014.g. 

 

AD/15   Razmatranje zahtjeva za utvrđivanje lokacija  za postavljanje kioska na 
javne površine na području Grada Novalje 

Predsjednik Boris Šuljić obrazložio je dva pristigla zahtjeva za postavljanje kioska na 
javne površine.  

Prvi zahtjev je podnijet od strane Drage Božinovića za postavljanje kućice za prodaju 
voća i povrća u naselju Vidalići. 

Drugi zahtjev je zahtjev tvrtke Transformeri za postavljanje kioska za prodaju 
sladoleda na parkiralištu P3. 

Gradonačelnik Ante Dabo predložio je da se ne prihvate  zahtjevi  pa je predsjednik 
Boris Šuljić dao prijedlog gradonačelnika na glasovanje. Glasovalo je 11 vijećnika. 

Glasovanjem, sa 11  glasova protiv Gradsko vijeće donijelo je slijedeće  
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Z A K L J U Č A K  

 Gradsko vijeće Grada Novalje odbija zahtjev Draga Božinovića iz Vidalići 10, 
Zubovići  za postavljanje kioska  - kamena kućice  na javnu površinu koja se nalazi 
izvan naselja Vidalići na k.č. br. 4706/1  k.o. Barbati. 

 

 Odlukom o zakupu javnih površina na području Grada Novalje Gradsko vijeće 
definiralo je  lokacije za postavljanje kioska na javnim  površinama u kojoj navedena 
lokacija nije predviđena. 

 

Z A K L J U Č A K  

 Gradsko vijeće Grada Novalje odbija zahtjev tvrtke Transformers d.o.o. ul. 
Jasena 26, Strmec  za postavljanje kioska za prodaju sladoleda  na javnu površinu -
parkiralište  P3 na obali kneza Domagoja u Novalji 

 

 Odlukom o zakupu javnih površina na području Grada Novalje Gradsko vijeće 
definiralo je  lokacije za postavljanje kioska na javnim  površinama, a   na navedenoj 
javnoj površini predviđena je lokacija za parkiralište kojim upravlja društvo Arburoža 
d.o.o. Novalja. 

 

Sjednica je završena u 17, 20 sati 

 

Zapisnik izradila:       Predsjednik  

 Lucie Zubović                 Boris Šuljić 

 

 


